
 

 

 

 

 

 
ASSEMBLEA GENERAL ORDINÀRIA CURS 2022-2023 DEL CONSELL ESPORTIU 

DE L’ALT PENEDÈS DEL DIA 22 DE FEBRER DE 2024 

 
Obra la sessió la Presidenta Gemma Romeu i Creixell a les 18.00 hores a les dependències de la Fassina 
de Vilafranca del Penedès. La presidenta exposa davant de l’auditori quina és la missió del Consell 

Esportiu, tot emfatitzant la tasca que desenvolupa per potenciar l’esport escolar a tota la comarca. 
 

1. SITUACIÓ ACTUAL DEL CONSELL ESPORTIU DE L’ALT PENEDÈS. 
El Secretari Tècnic Pep Besolí recorda els objectius principals del Consell Esportiu i com aquest ja  
és present  a través d’escoles esportives o assessorament a tota la nostra comarca.  
Remarca que els jocs escolars presenten unes xifres de participació semblants al curs passat. 
Emfatitza que es mouen més de 2000 esportistes d’edat escolar cada setmana. Exposa la 

varietat d’activitats que organitza l’entitat: a part dels jocs escolar i el PCEE (programes 

subvencionats per la Generalitat), també es realitzen cursos de formació CIATE, formacions i 
xerrades vàries, el concurs cultural, activitats de promoció esportiva a totes les escoles de la 
comarca (destaca els tallers esportius i les trobades esportives que mouen més de 2.500 nens 
en cadascuna d’elles), esquiada jove, col.laboracions amb entitats comarcals i activitats d’estiu. 
(estiu 2023 s’han fet 31 casals lúdic-esportius en 24 municipis de la comarca) 

Emfatitza que el Consell Esportiu de l’Alt Penedès està present a tots els municipis de la comarca 
realitzant qualsevol tipologia d’activitat esportiva i que dona feina a més de 230 persones (300 a 
l’estiu), sent el perfil més destacat el d’estudiants que compaginen estudis i feina. 
 

2. PRESENTACIÓ AUDITORIA ECONÒMICA I MEMÒRIA ACTIVITATS CURS 2022/23. 
Besolí enllaça el punt 1 amb el 2 pel que fa a l’explicació de les activitats del Consell Esportiu. 
Es presenta el balanç econòmic auditat per l’empresa GM Auditors del curs 22-23. Enguany es 

tanca amb un resultat positiu de 7.546,09€. El Consell ha arribat a una facturació de 
1.763.076,40€ (superior al curs passat). S’analitzen alguns punts de l’informe. Remarca que es 
tracta d’una entitat sense finalitat lucrativa i que aquest resultat va en concordança a la filosofia 
de l’entitat: aquest romanent s’invertirà en les activitats pròpies de l’entitat. Com cada any 
emfatitza que és bo per l’entitat realitzar una auditoria anual ja que es vol mostrar transparència 

en tot moment. S’aproven els resultats econòmics i la memòria per unanimitat. 
 

3. LIQUIDACIÓ PRESSUPOST CURS 2022/2023. 
Es presenta el quadre de liquidació de pressupost temporada 22-23. Besolí comenta que la 
principal diferència entre el pressupost aprovat el curs passat i els ingressos i despeses reals de 
la mateixa temporada és degut a que es van fer més serveis dels previstos inicialment, sobretot 
a l’estiu 2023, cosa que ja va passar el curs passat. S’aprova per unanimitat aquest punt. 
 

4. APROVACIÓ DEL PRESSUPOST I QUOTES AJUNTAMENTS CURS 2023/2024. 
En Pep Besolí exposa el pressupost del curs 2023-2024 que enguany és de 1.725.000€. Com 
cada curs, aquest s’ha fet el més realista possible a partir del resultat de l’auditoria del curs 
2022/23 i de la previsió d’activitats per aquest curs. 
També es presenta les quotes de col.laboració dels ajuntaments de la comarca per aquest curs 
2023-2024.  
 

 
5. PRECS I PREGUNTES 

 
Sense més preguntes, finalitza l’Assemblea a les 19.00 hores. 
 
Fa constància de l’acta la Secretaria Sra. Anna Massana i la Presidenta Sra. Gemma Romeu i 

Creixell. 

 

Vilafranca del Penedès a 23 de febrer de 2024. 

 

 
Consell Esportiu de l'Alt Penedès 
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